



BEACONSFIELD

AVIS PUBLIC

BIENS MIS SUR LE CARREAU

AVIS PUBLIC est donné au propriétaire des biens mis sur le carreau à la suite de l'éviction du 10 janvier 2014 au 81, rue Lexington à Beaconsfield (Québec) que, à défaut de réclamer ceux-ci et d'acquitter les coûts de transport et d'entreposage engagés à ce jour dans les dix (10) jours de la publication de cet avis, ces biens seront détruits conformément à la loi.

Le propriétaire des biens précités est prié de communiquer avec la soussignée au 514-428-4400 poste 4421 afin de récupérer ses biens avant la date d'échéance.

Donné à Beaconsfield le 12 mars 2014.

PUBLIC NOTICE

MOVABLES PLACED IN THE STREET

PUBLIC NOTICE is given to the owner of the movables placed in the street following the eviction of January 10, 2014 at 81 Lexington Street in Beaconsfield (Quebec) that, if he or she does not claim those movables and pay the transportation and storage costs incurred to date within ten (10) days of the publication of this notice, they will be destroyed in accordance with the law.

The owner of the aforesaid movables is urged to contact the undersigned at 514-428-4400 extension 4421 to recover the movables before the deadline.

Issued in Beaconsfield on March 12, 2014.

M^e Nathalie Libersan-Laniel
Greffière / City Clerk